
 

BRM.0012.2.4.2021           
 

Protokół nr 22/2020 

posiedzenia Komisji Uzdrowiskowej Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu 25 maja 2021 r. w trybie zdalnym  

(z wykorzystaniem  środków porozumiewania się na odległość) 
 

Czas trwania posiedzenia 12.00 – 12.35 
 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Ewa Kempska              – Przewodnicząca Komisji 

2. Patryk Kaźmierczak     – Członek Komisji 

3. Ewa Podogrodzka           – Członek Komisji 

4. Jacek Tarczewski            – Członek Komisji 

5. Maciej Basiński                – Członek Komisji 
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Anna Rozesłaniec - Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy Europejskich. 

2. Urszula Marczewska - Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska                    

i Rolnictwa. 

3. Grzegorz Gąsiorek - Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia 

4. Romuald Kaiser - Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości. 
 

Lista obecności członków Komisji obecnych podczas Komisji online stanowi załącznik nr 1  do 

protokołu.   
 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzyła Pani Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji, która po 

sprawdzeniu obecności członków Komisji stwierdziła, że w obradach Komisji uczestniczy 

5 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 5 osób, stanowi kworum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 
 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Zmian do porządku obrad nie wniesiono i przystąpiono do realizacji.  
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 21/2021 z posiedzenia Komisji. 

4. Raport o stanie Miasta Inowrocławia za 2020 r. 

5. Informacja na temat likwidacji usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu 

Gminy Miasto Inowrocław. 

6. Ustalenie planu pracy komisji na II półrocze 2021 r. 

7. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

8. Sprawy bieżące. 
 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 21/2021 posiedzenia Komisji. 
 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 21/2021 z posiedzenia Komisji? 
 

głosowanie:  za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
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Ad 4. Raport o stanie Miasta Inowrocławia za 2020 r.  
 

Anna Rozesłaniec - Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

Przedstawiła raport o stanie Miasta Inowrocławia za 2020 r. Raport stanowi załącznik do 

protokołu z XXXVII sesji RMI z 28.05.2021 r.  
 

Pytania i dyskusja: nie było. 
 

Ad 5. Informacja na temat likwidacji usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest            

z terenu Gminy Miasto Inowrocław. 
 

Urszula Marczewska - Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska i Rolnictwa: 

Przedstawiła informację. 

Informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 

Poinformowała również, że w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej pojawił się nowy program na lata 2021-2023, do którego Urząd Miasta przystąpi. 

Dofinansowanie będzie wynosiło ok. 70%, reszta będzie po stronie mieszkańców.  
 

Pytania i dyskusja:  
 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Ile wynosi koszt usuwania jednej tony azbestu? 
 

Urszula Marczewska - Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska i Rolnictwa: 

Po przeprowadzeniu przetargu będziemy wiedzieli. Po rozeznaniu rynku mamy informacje, że 

demontaż tonu azbestu wynosi 1000 złotych, a za transport 760 złotych brutto.  
 

Innych pytań nie było. 
 

Ad 6. Ustalenie planu pracy Komisji na II półrocze 2021 r.  
 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Przedstawiła propozycję planu pracy na II półrocze 2021 r. 
 

WRZESIEŃ 

-  Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 2021 r. 
 

PAŹDZIERNIK 

- Informacja o realizowanych inwestycji miejskich związanych z Parkiem Solankowym  w 2020 

r. oraz I półroczu 2021 r. 
 

LISTOPAD 

- Opiniowanie projektu budżetu Miasta Inowrocławia na 2022 r. 

- Ustalenie planu pracy Komisji na I półrocze 2022 r. 
 

GRUDZIEŃ 

-  Informacja na temat wpływu Covid-19 na działalność uzdrowiskową i turystyczną w 2021 r. 
 

Punkty stałe: 

- Sprawy wymagające opinii Komisji, 

- Sprawy bieżące. 

 

Innych propozycji nie było, w związku z powyższym przystąpiono do przegłosowania 

zaproponowanego planu pracy. 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 
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Kto jest za przyjęciem przedstawionego planu pracy na II półrocze 2021 r.? 
 

głosowanie: za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 1. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Uzdrowiskowa podjęła uchwałę 

nr 9/2021 o pozytywnym zaopiniowaniu planu pracy Komisji na II półrocze 2021 r. 

 

Ad 7. Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Grzegorz Gąsiorek - Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Uzdrowiska Inowrocław. 

Projekt stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Autopoprawka: W uzasadnieniu do projektu uchwały w 2 akapicie, jest napisane 27 września 

2020 r., proszę poprawić błąd i wpisać rok „2018”. W następnej linijce wpisać „Inowrocław” 

zamiast Inowrocławia. 
 

Pytania i dyskusja:  
 

Jacek Tarczewski – Członek Komisji: 

W Statucie jest wykaz urządzeń i obiektów leczniczych. Nie widzę Termy Inowrocławskiej, nie 

znalazła miejsca na mapie obiektów leczniczych. Czy były próby wpisania tego obiektu, czy nikt 

nad tym nie pracował?   
 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Jest w załączniku nr 2 tabela w pkt. 4 c. basen leczniczy.  
 

Jacek Tarczewski – Członek Komisji: 

Dziękuję. 
 

Innych pytań nie było. 
 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały? 
 

głosowanie:  za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Uzdrowiskowa podjęła uchwałę 

nr 10/2021 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie uchwalenia Statutu 

Uzdrowiska Inowrocław 
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Przedstawił 4 projekty uchwał. 
 

1. Projekt uchwały w sprawie sposobu rozpatrzenia uwag do projektu miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru 

położonego w rejonie ulic: Wojska Polskiego, Ludwika Błażka, Jana Molla i al. 800-

lecia Inowrocławia. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
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2. Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia, że miejscowy plan zagospodarowania 

przestrzennego nie narusza ustaleń studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 

3. Projekt uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie realizacji, zapisanych 

w planie, inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej należących do zadań 

własnych gminy oraz zasadach ich finansowania. 

stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 

4. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Inowrocławia dla obszaru położonego w rejonie ulic: Wojska Polskiego, 

Ludwika Błażka, Jana Molla i al. 800-lecia Inowrocławia 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 

Pytania i dyskusja do przedstawionych projektów uchwał: 
  
Ewa Podogrodzka – Członek Komisji: 

Czy zmiana tego planu zagospodarowania, związana jest z likwidacją parkingu przy ulicy  

Cymsa? 
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Tak, zmiana przeznaczenia. Plan przewiduje już dla tego terenu perspektywę terenu zieleni                    

z usługami. Usługi nie przekroczą powierzchni zabudowy 25% tegoż terenu.   
 

Ewa Podogrodzka – Członek Komisji: 

Czy są przewidziane jakieś miejsca parkingowe, tam jest teren dość ciasny. Wszędzie są budynki 

i parkingi ? 
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Ten teren 15ZP/U w stosunku do obowiązującego planu nie został ograniczony. Te urządzone 

tereny parkingowe zostały przypisane poszczególnym budynkom mieszkalnym, wielorodzinnym. 

Te parkingi istniejące, funkcjonujące, zostały przypisane do tych jednostek przylegających. 

Wielopoziomowy parking nie jest żądany społecznie w tym rejonie, wzbudził sprzeciw.    
 

Patryk Kaźmierczak – Członek Komisji: 

Prace nad tym planem trwały bardzo długo. Na jednym spotkaniu były obawy mieszkańców 

dotyczące braku miejsc parkingowych, dotyczyły również pytania, co się stanie jak powstanie 

budowa wielorodzinna. Wtedy zwiększy się ruch, będzie więcej samochodów a mniej miejsc 

parkingowych. Czy Pan Naczelnik potwierdzi, że były te obawy mieszkańców dotyczące miejsc 

parkingowych i były połączone bezpośrednio z planami zabudowy wielorodzinnej?    
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Zdecydowanie tak. Potwierdzam. Nowy budynek, nowe samochody to wzbudziło główne obawy 

mieszkańców.  
  
Patryk Kaźmierczak – Członek Komisji: 

Teraz jest inna sytuacja. Nie jest to blok wielorodzinny, tylko jest teren rekreacyjny.  
 

Innych pytań nie było. 
 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Przystępujemy do głosowania nad przedstawionymi projektami uchwał. 
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Projekt uchwały w sprawie sposobu rozpatrzenia uwag do projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru położonego w rejonie 

ulic: Wojska Polskiego, Ludwika Błażka, Jana Molla i  al. 800-lecia Inowrocławia.  
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Uzdrowiskowa podjęła uchwałę 

nr 11/2021 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały.  

 

Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia, że miejscowy plan zagospodarowania 

przestrzennego nie narusza ustaleń studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego. 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust.2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Uzdrowiskowa podjęła uchwałę 

nr 12/2021 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały.  

 

Projekt uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie realizacji, zapisanych w planie, 

inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej należących do zadań własnych gminy oraz 

zasadach ich finansowania. 
 

głosowanie:  za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Uzdrowiskowa podjęła uchwałę 

nr 13/2021 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały.  

 

Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta 

Inowrocławia dla obszaru położonego w rejonie ulic: Wojska Polskiego, Ludwika Błażka, 

Jana Molla i al. 800-lecia Inowrocławia. 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia z 

dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Uzdrowiskowa podjęła uchwałę nr 

14/2021  o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały.  
 

Ad 8. Sprawy bieżące. 
 

Nie było. 

      

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca zamknęła posiedzenie Komisji. 

 

Przewodnicząca 

Komisji Uzdrowiskowej 
 

Ewa Kempska 
Protokółowała: Agnieszka Bardzińska 
/podpisany/ 


